

聖徒交通

Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

- 二、教會禱告聚會將在週二晚間在梁弟兄家舉行，盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。

May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our prayer meeting on Tuesday night at Brother Timothy Liang's house.

- 三、本週五讀經聚會將在**本會所**舉行，交通「歌羅西書」第四章，請弟兄姊妹預讀神寶貴的話語，一同來分享。

(6:45 pm 愛筵, 7:30 pm 聚會)

Friday night Bible study will be held **here**, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30 p.m.

- 四、請為鮑家寶弟兄和錢弘弟兄的身體康復代禱。

Please pray for the healing of Brother James Pou and Joseph Chien.

- 五、為著弟兄姊妹報稅的需要，請向沈弟兄領取您 2006 年的奉獻收據。感謝您過去一年的支持與奉獻，相信每一份的擺上都蒙主記念。願主更多得著我們，全心為祂而活著。

For your tax filing purpose, please get the summary of your offerings in 2006 from brother Shen. We greatly appreciate your consistent support and offerings in the past year. May God bless us to live for Him solely.

聖迦谷基督徒聚會

Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

- 9:30a.m. 主日學
10:30a.m. 詩歌讚美
| 擘餅記念主
12:00a.m. 信息交通

Sunday Worship

- Sunday School
Praise and Worship
Breaking of Bread
Message Sharing

週二禱告聚會

- 7:30p.m. 敬拜及代禱

Tuesday Prayer Meeting

- Worship and Pray

週五讀經聚會

- 7:30p.m. 聚會

Friday Bible Study Meeting

- Worship and Study



Address: 293 Brea Canyon Rd., Walnut, CA 91789

Tel: (909) 563-2628 / (626) 731-1158

Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com